

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS

Total Nitrogen (N).....	5.0%
Nickel (Ni) (Actual).....	5.0%
ANALYSE MINIMALE GARANTIE	
Azote Total (N).....	5.0%
Nickel (Ni) (Reel).....	5.0%

EZ-Gro Ni is intended for use in the correction and prevention of nickel deficiencies as part of a regular fertilization program. It is designed for use and application in field, row, vegetable, fruit, tree, vine and ornamental crops. Nickel is essential for plant nitrogen metabolism as a component of the urease enzyme. Without Ni, urea conversion is not possible. Nickel also stimulates nodulation in legumes **Attention:** Some crops may be injured by the application of nickel. Do not exceed maximum recommended rate.

EZ-Gro Ni est destiné à être utilisé dans la correction et la prévention des carences en nickel dans le cadre d'un programme de fertilisation régulier. Il est conçu pour être utilisé et appliqué dans les cultures de plein champ, en rangées, maraîchères, fruitières, arboricoles, viticoles et ornementales. Le nickel est essentiel au métabolisme de l'azote des plantes en tant que composant de l'enzyme uréase. Sans Ni, la conversion de l'urée n'est pas possible. **Attention:** Certaines cultures peuvent être endommagées par l'application de nickel. Ne dépassez pas le taux maximum recommandé.



DANGER. Keep out of reach of children and animals. Harmful if swallowed or inhaled. Causes skin irritation and may cause an allergic skin reaction. Causes damage to organs through prolonged or repeated exposure. May cause allergy or asthma symptoms or breathing difficulties if inhaled. May cause cancer by inhalation. May damage the unborn child. Very toxic to aquatic life with long lasting effects. Wear protective clothing, gloves, eye and NIOSH/OSHA approved respiratory protection. Do not breathe mist or vapor. Use only outdoors or in a well-ventilated location. Do not eat, drink or smoke when handling this product. Wash thoroughly after handling. Contaminated work clothing must not be allowed out of the workplace. Wash protective equipment before reuse. Avoid release to the environment. If exposed or irritation persists, immediately contact a medical provider. If on skin wash with plenty of soap and water. If inhaled move person to fresh air and keep comfortable for breathing. If in eyes rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and continue rinsing. If swallowed induce vomiting immediately as directed by medical personnel. Do not contaminate water, food or feed by storage or disposal. Keep out of reach of children. Store locked up. Dispose of contents/container in accordance with local authority regulations.

organs through prolonged or repeated exposure. May cause allergy or asthma symptoms or breathing difficulties if inhaled. May cause cancer by inhalation. May damage the unborn child. Very toxic to aquatic life with long lasting effects. Wear protective clothing, gloves, eye and NIOSH/OSHA approved respiratory protection. Do not breathe mist or vapor. Use only outdoors or in a well-ventilated location. Do not eat, drink or smoke when handling this product. Wash thoroughly after handling. Contaminated work clothing must not be allowed out of the workplace. Wash protective equipment before reuse. Avoid release to the environment. If exposed or irritation persists, immediately contact a medical provider. If on skin wash with plenty of soap and water. If inhaled move person to fresh air and keep comfortable for breathing. If in eyes rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and continue rinsing. If swallowed induce vomiting immediately as directed by medical personnel. Do not contaminate water, food or feed by storage or disposal. Keep out of reach of children. Store locked up. Dispose of contents/container in accordance with local authority regulations.

DANGER. Garder hors de la portée des enfants ou des animaux. Nocif en cas d'ingestion ou d'inhalation. Provoque une irritation de la peau et peut provoquer une réaction allergique cutanée. Provoque des dommages aux organes lors d'une exposition prolongée ou répétée. Peut provoquer des symptômes d'allergie ou d'asthme ou des difficultés respiratoires en cas d'inhalation. Peut causer le cancer par inhalation. Peut nuire à l'enfant à naître. Très toxique pour la vie aquatique avec des effets à long terme. Portez des vêtements de protection, des gants, des yeux et une protection respiratoire approuvée par le NIOSH/OSHA. Ne pas respirer de brume ou de vapeur. Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Ne mangez pas, ne buvez pas et ne fumez pas lorsque vous manipulez ce produit. Laver soigneusement après manipulation. Les vêtements de travail contaminés ne doivent pas être autorisés à sortir du lieu de travail. Laver l'équipement de protection avant de le réutiliser. Éviter le rejet dans l'environnement. En cas d'exposition ou d'irritation persistante, contactez immédiatement un professionnel de la santé. En cas de contact avec la peau, laver abondamment à l'eau et au savon. En cas d'inhalation, déplacez la personne à l'air frais et maintenez-la à l'aise pour respirer. En cas de contact avec les yeux, rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact si elles sont présentes et continuez à rincer. En cas d'ingestion, provoquer des vomissements immédiats selon les directives du personnel médical. Ne pas contaminer l'eau, les aliments ou les animaux pour animaux par l'entreposage ou l'élimination. Tenir hors de portée des enfants. Conserver sous clé. Éliminer le contenu/réceptacle conformément aux réglementations des autorités locales.

APPLICATION DIRECTIONS:

Fill mix tank with half of required water volume and begin agitation. Add products in this order, mixing thoroughly after each addition: adjuvants, pesticides, then fertilizers. Fill tank with remainder of water and continue agitation until solution is completely mixed. Check chemical mixture compatibility using a jar test prior to application.

Field, Row, Vegetable, Fruit, Tree and Vine Crops: Apply 600 - 1200ml per hectare (250-500ml per acre) per application throughout the growing season. At least 3 applications are recommended. More frequent applications at 600ml per hectare (250ml per acre) may be needed to correct deficiencies once they occur.

Ornamental Crops: Apply 0.625 - 1.25 L per 1000 litres water (250-500ml per 400L) once per season. Cover foliage thoroughly to point of runoff.

Optimum rate of application will vary depending on soil properties (such as pH, organic matter content, texture), weather conditions, time of year, general crop health and crop species. For best results, follow soil test or plant analysis recommendation.

NOTE: Can be tank mixed with pesticides, herbicides, fungicides and fertilizers. A jar test is recommended before mixing with other fertilizers or pesticides. Some pest control products may be incompatible with tank mixing and can result in reduced pesticide efficacy or increased host crop injury. The user should contact the company responsible for the pest control product before applying any tank mix.

CAUTION: This product contains Nickel and should be used only as recommended. It may prove harmful if misused.

MODE D'EMPLOI:

Remplissez le réservoir de mélange avec la moitié du volume d'eau requis et commencez l'agitation. Ajouter les produits dans cet ordre en mélangeant soigneusement après chaque ajout : adjuvants, pesticides, puis engrais. Remplissez le réservoir avec le reste de l'eau et poursuivez l'agitation jusqu'à ce que la solution soit complètement mélangée. Vérifiez la compatibilité du mélange chimique à l'aide d'un test de pot avant l'application.

Grandes cultures, cultures en rangs, cultures maraîchères, fruitières, arboricoles et viticoles: Appliquer 600 à 1100ml par hectare (250 à 500ml par acre) par application tout au long de la saison de croissance. Au moins 3 applications sont recommandées. Des applications plus fréquentes à raison de 600ml L par hectare (250ml par acre) peuvent être nécessaires pour corriger les carences lorsqu'elles surviennent.

Cultures ornementales: Appliquer 600 à 1200ml pour 1 000 litres d'eau (250 à 500ml par 400L) une fois par saison. Couvrir soigneusement le feuillage jusqu'au point de ruissellement.

Le taux d'application optimal varie en fonction des propriétés du sol (telle que le pH, la teneur en matière organique, la texture), des conditions météorologiques, de la période de l'année, de l'état général de la culture et des espèces cultivées. Pour de meilleurs résultats, suivez les recommandations d'analyse du sol ou d'analyse des plantes.

NOTE: Peut être mélangé en cuve avec des pesticides, des herbicides, des fongicides et des engrais. Dans certains cas, le mélange en cuve avec des produits antiparasitaires peut entraîner une réduction de l'efficacité des pesticides ou une augmentation des dommages causés aux cultures hôtes. L'utilisateur doit communiquer avec l'entreprise responsable du produit antiparasitaire avant d'appliquer un mélange en cuve. Un test en bocal est recommandé avant de le mélanger avec d'autres engrais ou pesticides.

ATTENTION: Ce produit contient du nickel et ne doit être utilisé que selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif s'il est mal utilisé.